
 

Referat af  Bylaugsmøde d. 28. april, 2021 
Deltagere: Andreas, Mette, Mayo, Dorte, Bjarne og Henny 
 
 
 
 
 
 
1. Bystævne 

Dagsordenen er klar og indkaldelse vil blive omdelt indenfor de næste 2 dage. Det pointeres, at hver 
enkelt beboer skal huske at forny medlemskabet. 
 

2. Kommunens reviderede 11-punktsprogram / lokalplan 677   
Intet nyt. 
Mødet med Grundejerforeningen er endnu ikke afholdt. 

 
3. Trafik og hastighedsbegrænsning i Veddelev Bygade og på Baunehøjvej 

Intet nyt. Forvaltningen rykkes for svar. 
 
4. Liljenborg Ejendomme 

Bestyrelsen igangsætter et forsøg på at sætte et møde op med Liljenborg Ejendomme, Landsbylaugets 
bestyrelse og de arkitektstuderende, der for år tilbage lavede et projekt for de grønne områder 
omkring Veddelev.  
 

5. Betalingsløsning for Landsbylauget 
Ny information fra Nordea betyder, at hvis vi selv uploader ny information omkring kasserer og 
formand, er prisen ”kun” 600 kr. Den ny bestyrelse tager sagen op. 
 

6. Fibernet 
Intet nyt. 
 

7. Løbende opgaver / punkter 
Diverse henvendelser fra beboere er besvaret. 

 Der er et hængeparti hos kommunen omkring reetablering af græs på grusstykket ved det tidligere 
opsatte cykelskur ved Baunehøjvej. 

 

8. Evt. 
Roskilde deltager i konkurrencen om at blive Danmarks vildeste kommune. Bestyrelsen kontakter 
ungenergi-roskilde@ve.sk med henblik på vejledning og tildeling af gratis frø. Intet nyt 
 
Det anbefales, at man søger mere information og evt tilmelder sig Nabohjæp her:  
https://nabohjaelp.botrygt.dk/?gclid=Cj0KCQjwsqmEBhDiARIsANV8H3b443s1cDVq0p5k_kAE7GJJ5-
ajsSRUbM2K7D5HAAJ5QJkrumcL-qwaArCSEALw_wcB  
 

 


